
Zápis č. 11   

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 26. 11. 2020 v 19.00 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú v 

Dolních Hořicích.   

   

Přítomno: 12 členů   

Omluveni: pí Vítů, Ing. Hladík, p Filip   

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů  

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné.   

   

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek.   

   

Zapisovatelem byl jmenován p. Seidl, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Hladík Jiří a p. Rosol. 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:12  Proti: 0   Zdržel: 0   

   

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání:   

1. Zahájení, 2. Zpráva o činnosti, 3. Návrh rozpočtu na rok 2021, 4. Žádosti, 5. Různé, 6. Závěr.    

   

Program byl schválen.  Pro: 12  Proti: 0   Zdržel: 0   

   

   

2. Zpráva o činnosti   

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby policie 

ČR, soudů a soc. správy.    

Za minulé období se obec obdržela dotaci od ČEZU ve výši 50 tis. Kč na ochranné pomůcky 

pro občany. Obce nakoupila látkové roušky u firmy DITA Tábor a desinfekci. Před 2. vlnou každý občan 

obdržel 1átkouvou roušku a každá domácnost jednu desinfekci. Pokud by někdo měl zájem o desinfekci, 

je možno si jí vyzvednout na obecním úřade.    

Loňského roku vstoupila obec do Dobrovolného svazu obcí SOMPO a tento svazek požádal o 

dotaci na popelnice na tříděný odpad. Dotace byla vyřízení a činí 26 mil. Kč. V říjnu SOMPO provedlo 

školení na čipování popelnic. Každá popelnice bude mít svůj čip a tato bude přidělena na číslo popisné 

a bude sepsána nájemní smlouva, neboť popelnice jsou majetkem DSO SOMPO. Naše obec je součástí 

tohoto svazku. Zkušební provoz měl být zahájen v podzimních měsících. Z technických důvodu bude 

provoz zahájen v 1. čtvrtletí roku 2021. Největší problém bude zaevidování popelnic do svozového 

systému, neboť čip na popelnici musí korespondovat s adresou nájemce popelnice. Při vývozu popelnice 

bude načten kód, pravděpodobně i váha a bude to odesíláno do centrální evidence. Pokud někdo nebude 

některou popelnici využívat, bude mu odebrána a následně předána dalšímu občanovi. Jak jsem vás 

minule informoval, popelnice nebudou pro všechny občany se systému jsou vyňaty bytové domy a 

chalupáři a je zbytečné dávat někomu nádobu, když v blízkosti jsou umístěny kontejnery na tříděny 

odpad. Nyní je na nás, abychom vytipovali vícečlenné domácnosti, kam tyto popelnice umístíme. Někdo 

může dostat jen na plasty, nebo pouze na bioodpad. Neznamená to, že domácnosti musí mít 3 popelnice.    

Ikdyž letošního roku bylo deštivé počasí, brouk v lesích pracoval na plné obrátky a neustále 

musíme těžit broukové dřevo. Nedaří se nám však vyčistit vytěžené paseky od klestu. Největší problém 

bude příští rok – provést výsadbu v lesích, zde se musíme obrátit na občany obce a organizace v obci, 

zda by nám nepomohli v výsadbou. Brouk napadá i stromy ve státních lesích, což se projevilo ve 

Skřipinách rozsáhlou těžbou a těžká technika narušila lesní kryt až na holou zem a první přívalový déšť 



nám zaplavil prameniště v Dolních Hořicích. Zde jsme museli vybudovat 30 m kanalizačního potrubí, 

abychom dešťovou vodu odvedli mimo prameniště.      

Volby do zastupitelstva Jihočeského kraje, které proběhly za zvýšených hygienických podmínek 

dobře.   

V září proběhl dílčí audit hospodaření obce, prošli jsme bez ztrát květiny.    

Dále proběhla kontrola krajské hygienické stanice.   

Další kontrolu zde provedla firma EKO-KOM. Na kontrolu třídění a svozu separovaného 

odpadu. Nebylo shledáno nedostatků.   

Probíhala oprava místních komunikací v jednotlivých částech obce v nákladu cca 2 mil. Kč. 

Byly započaty práce na opravě hřbitovní zdi v Hartvíkově, kdy bylo zjištěno, že na 2 místech je zeď v 

havarijním stavu a vyžádala si kompletní rozebrání. Tento stav zapříčinily stromy, které rostly v blízkosti 

zdi. Zde nám vyjdou vícepráce.    

Začátkem listopadu měla probíhat oprava komunikace D. Hořice – Chotčiny. Z důvodu 

vytíženosti firmy tyto práce byly posunuty na 18. prosince, toto jsme však odmítli z důvodu klimatický 

podmínek. Oprava proběhne v jarních měsících roku 2021.   

V polovině listopadu byly vysázeny v obci 2 ovocné aleje a to v Poříně 205 ks a v Chotčinách 

35 ks ovocných stromů. Je třeba vytipovat na příští rok pozemku na možnou další výsadbu   

Byla podána žádost o kolaudační souhlas na chodníky v Kladrubech. Tomuto předcházelo 

zaměření chodníků a dohadování hranic pozemků, zejména s fyzickými osobami. Po kolaudaci nás bude 

čekat výkup pozemků a podání žádosti o kolaudací na zálivy.   

   

   

3. Starosta přednesl návrh rozpočtu obce a sociálního fondu na rok 2021   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na rok 2021 jako schodkový.   

Pro: 11    Proti:0    Zdržel: 1   

   

4. Žádosti   

Minulé zasedání jsme schválil záměr – prodej části pozemku parc. č. 2468 kú Pořín, žadatel p. ……… 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku parc. č. 2468 kú Pořín. Cena 100,- Kč m2 + 

ostatní náklady.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost p. ……… ……… o odprodej části pozemku parc. č. 11/1 kú. Dolní Hořice cca 22m2. Záměr byl 

schválen minulé zastupitelstvo.    

Usnesení: Zastupitelstvo provedené místní šetření.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost p. ……………… o odprodej části parcely č. 423/1 kú Chotčiny cca 80 m2.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části parcely č. 423/1 kú Chotčiny cca 80 m2   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost pí ……… a p. ……… o odprodej části parcely č.  2177/1 a 2178/1 kú Pořín.  Usnesení:  

Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části parcely č.  2177/1 a 2178/1 kú Pořín.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   



Žádost pana ……… od odprodej části pozemku parc. č. 442/1 kú Mašovice v obytné zóně – využití na 

zahradu.   

Usnesení: Obec v nynější době nehodlá pozemek prodat.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost pana ……… o doprodej parcely č. 2526 kú. Pořín .    

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části parcely č. 2526 kú. Pořín.    

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost ZŠ a MŠ  Kaňka, o.p.s. o fin. příspěvek na provoz – 3.000,- Kč   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje Žádost ZŠ a MŠ  Kaňka, o.p.s. o fin. dar na provoz ve výši 3.000,-   

Kč.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

     

   

   

Žádost Farní charity Pacov o fin. příspěvek na rozvážení obědů – 20.000,- Kč   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje Žádost Farní charity Pacov o fin. dar na rozvážení obědů – 20.000,-   

Kč.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost Českého svazu včelařů o finanční dar na provozní náklady.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje žádost Českého svazu včelařů o finanční dar na provozní náklady ve 

výši 3.000,- Kč.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Žádost o umístění stožáru na internet na škole v Poříně.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje umístění stožáru na internet na škole v Poříně. Cena 500,-   

Kč/měsíc + ostatní náklady.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

   

4. Různé   

Starosta předložil zastupitelstvu dodatek 2021 ke smlouvě o dílo SOMPO a.s. Pelhřimov   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje dodatek 2021 ke smlouvě o dílo SOMPO a.s. Pelhřimov   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta předložil zastupitelstvu rozpočtové opatření č. 7    

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 7   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta předložil zastupitelstvu k projednání změnu katastrální hranice mezi kú Dolní Hořice a kú 

Kladruby. Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje změnu katastrální hranice mezi kú Dolní Hořice a kú 

Kladruby.   



Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta předložil zastupitelstvu plán inventarizace za rok 2020. Usnesení:  

Zastupitelstvo schvaluje plán inventarizace za rok 2020.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta informoval zastupitelstvo o činnosti MAS Krajina srdce, která vypsala 1. pol. letošního roku 

několik fichí na dotace pro zemědělce, podnikatele, obce a spolky. Této možnosti za spolky využilo 

SDH Pořín a SDH Mašovice. Je třeba tyto spolky podpořit, neboť zde mají i spolufinancování projektu 

a na druhé straně ušetřili obci fin. prostředky neboť dotaci mají zaměřenou na zajištění činnost SDH 

zejména dětí. Navrhuji tyto spolky podpořit fin. příspěvkem 5.000,- Kč.    

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje fin. dar pro SDH Pořín ve výši 5.000,- Kč a fin. dar pro SDH   

Mašovice ve výši 5.000,- Kč.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Letošního roku se MAS Krajina srdce rozšířila o Chýnov, Radenín, Novou Ves, Turovec, Sezimovo Ústí  

a Platnou nad Lužnicí. Naopak ubylo několik obcí ze středočeského kraje.   

   

Starosta předložil žádosti o dotace:   

Obec Dolní Hořice má připravené žádosti o dotace na rekonstrukci rybníků v Mašovicích a H. Hořicích, 

dále na opravu komunikací Chotčiny – Mašovice 2. etapa a na průzkumný vrt Mašovice a na 

rekonstrukci pohostinství v D. Hořicích a žádost z POV.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje podání žádostí o dotace na rekonstrukci rybníků v Mašovicích a H. 

Hořicích, dále na opravu komunikací Chotčiny – Mašovice 2. etapa a na průzkumný vrt Mašovice a na 

rekonstrukci pohostinství v D. Hořicích a žádost z POV.    

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

Starosta informoval zastupitelstvo o neoprávněném užívání obecních pozemků. Užívání obecního 

pozemku je dle vyhlášky zpoplatněno 5,- Kč/m2 a den. Obec bude dodržovat tuto vyhlášku a vybírat 

poplatek.   

   

Letošního roku se narodilo v obci 9 dětí a vzhledem k pandemii COVID-19 neproběhne vítání nových 

občánků na obecním úřadě. Akci provedeme, až k tomu budou přijatelné podmínky.   

   

Starosta předložil strategický plán rozvoje obce na roky 2021 – 2031.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje strategický plán rozvoje obce na roky 2021 – 2031.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta předložil nabídku fyzické osoby o odkup pozemku v kú Lejčkov.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje nákup pozemku v kú Lejčkov cena 20,- Kč/m2.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta informoval zastupitelstvo o nedobytných pohledávkách, které budou vedeny na podrozvaze.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje vedení nedobytných pohledávek na podrozvaze.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   



Vzhledem k navyšujícím se nákladů na provoz vodovodů a kanalizací bylo navrženo zvýšení vodného 

o 1,- kč/m3 a stočného také o 1,- kč/m3.   

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje zvýšení vodného o 1,- kč/m3 a stočného o 1,- kč/m3.   

Pro: 12    Proti:0    Zdržel: 0   

   

Starosta informoval zastupitelstvo o svozu popelnic o vánocích.   

   

P. ……… dotaz k dokončení VO v Prasetíně.    

   

Pí ……… rekonstrukce vývěsních tabulí, uvolněné byty ve škole.   

 

P. ……… žádost fyzické osoby z Mašovic o snížení rychlosti a tonáže na průjezdné komunikaci. 

 

   

   

   

5. Závěr   

   

Starosta ve 21:10 zastupitelstvo ukončil.    

   

Popřál šťastné a veselé svátky vánoční, hodně štěstí a zdraví v novém roce, a abychom se zde v novém  

roce opět setkali ve zdraví a dobré náladě.   

     

   


